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PROTOKÓŁ NR 12/2020 

Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU GOSPODARCZEGO  

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 30.07.2020 R. W GODZ. 1300- 1317 

w zdalnym trybie obradowania1 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności  

( zał. nr 1 i 2*). 

 
1Zdalny tryb obradowania oznacza, że prowadzenie posiedzenia  przez Przewodniczącego Komisji Budżetu 

i Rozwoju Gospodarczego  w Wałczu odbywać się będzie w sali narad  Starostwa Powiatowego w Wałczu 

przy ul. Dąbrowskiego 17, a łączność z radnymi i innymi uczestnikami następować będzie z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość za pośrednictwem oprogramowania ZOOM. 

 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

4. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wałczu – materiał sesyjny. 

5. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego na terenie  Powiatu 

Wałeckiego za 2019 r. – materiał sesyjny. 

6. Informacja na temat stanu dróg krajowych i wojewódzkich w Powiecie Wałeckim. 

7. Informacja na temat stanu dróg powiatowych. 

8. Podsumowanie zimowego utrzymania dróg w sezonie zimowym 2019/2020 r.  

9.   Informacja na temat realizacji Strategii Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Powiatu    

 Wałeckiego na lata 2011 – 2020, za 2019 r. – materiał sesyjny.  

10. Informacja Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na temat dopłat bezpośrednich oraz 

ich wielkości.  

11. Informacja na temat linii kredytowych w rolnictwie oraz ich wykorzystanie na terenie Powiatu 

Wałeckiego.  

12. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu 

za rok 2019. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wałczu. 

a) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2020 rok. 

14. Sprawy bieżące. 

15.   Wolne wnioski i zapytania. 

16.    Zakończenie posiedzenia 

 

Ad. pkt 1.  

Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek. 

 

Ad. pkt 2. 

Stwierdzenie quorum.  

Przewodniczący Komisji odczytał  kolejno nazwiska radnych, którzy po wywołaniu potwierdzili swoją 

obecność. 

Zgodnie ze sprawdzoną obecnością  Przewodniczący Komisji stwierdził quorum – na stan 9 Członków 

Komisji,  wszyscy obecni. Wobec powyższego Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad. pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia  stanowi załącznik nr 3 do protokołu*.  
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Ad.pkt.4.  

Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu- 

materiał sesyjny  

 

Janusz Różański – radny Rady Powiatu  

- Zapytał się jak wyglądają na dzień dzisiejszy zobowiązania, bo w lutowym materiale były ujęte  

zobowiązania wobec ZUS-u u i Urzędu Skarbowego.   

  

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu  

- Poinformował, że są to zobowiązania bieżące i został one spłacone.  

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie 

zaopiniowanie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wałczu  

LICZBA OBECNYCH  - 9 

GŁOSY ZA  -   9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 

Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio,) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie. 

 

Ad.pkt.5.  

Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego na terenie  Powiatu 

Wałeckiego za 2019 r.- materiał sesyjny    

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

zaopiniowanie Informacji na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno - weterynaryjnego na terenie  Powiatu 

Wałeckiego  za 2019 r. 

LICZBA OBECNYCH  - 9 

GŁOSY ZA  -  9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 

Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 

Ad.pkt.6.  

Informacja na temat stanu dróg krajowych i wojewódzkich w Powiecie Wałeckim. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 4-5 do protokołu*.  

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu  

- Powiedział, że w informacji nie ma ujętych planów na rok 2020 i że obwodnica jest robiona,  ale poza 

remontami ujętymi w sprawozdaniu , nie ma nic.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował, że na drodze krajowej  nr 22 robione sa odcinki  w kierunku Strączna i  w samym Strącznie, 

a także odcinki do Jastrowia. Natomiast jeżeli chodzi o drogę 10 to obwodnica jest w pierwszej kolejności 

do skończenia.  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu  

- Zapytał się czy wiadomo coś o światłach na drodze nr 22 w Strącznie? 

Andrzej Gostołek - Przewodniczący Komisji  

- Poinformował, iż on remontuje ten odcinek, i póki co nie zapałała decyzja o światłach.  

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

zaopiniowanie Informację na temat stanu dróg krajowych i wojewódzkich w Powiecie Wałeckim. 

LICZBA OBECNYCH  - 9 

GŁOSY ZA  -  9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 

Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
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GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 

Ad.pkt.7. 

Informacja na temat stanu dróg powiatowych. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu*.  

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu  

- Zgłosił prośbę, aby Pan Starosta do sesji porozmawiał z GDDKiA o światłach w Strącznie, swego czasu 

słyszał, że do nowego rozdania Generalna Dyrekcja miała właśnie zabezpieczyć środki na światła  

w Strącznie. Poprosił również o informacje kiedy będzie kompleksowo robiona droga  wojewódzka Wałcz 

– Trzcianka?   

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu  

- Poprosił, ponieważ zmienili się wykonawcy, którzy kończą obwodnicę Wałcza , żeby pamiętać o drogach 

powiatowych, które w skutek budowy uległy zniszczeniu, szczególnie Witankowo – Czapla. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Poinformował, iż cały czas są prowadzone rozmowy z Generalną Dyrekcją Dróg na ten temat. Odnośne 

dróg powiatowych poinformował, iż tam gdzie jest możliwe to drogi sa naprawiane. Inwestycja drogowa, 

która jest aktualnie na ukończeniu to droga Bronikowo – Próchnowo w połączeniu z gminą , bo jest tam 

część drogi gminnej. W planach jest również kolejna droga, dzisiaj  także wysyłany jest wniosek na 

2 700 000 zł , który Powiat otrzymał na lokalne inwestycje, nie tylko na drogi, tylko wszystkie inwestycje, 

które są w realizacji i które będą w przyszłości realizowane. Powiat przymierza się także do drogi Chwiram 

– Różewo, chcemy zrobić ja kompleksowo do Przybkowa i do granicy z Powiatem Pilskiem w kierunku 

Skrzatusza. 

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

zaopiniowanie Informacji na temat stanu dróg powiatowych. 

LICZBA OBECNYCH  - 9 

GŁOSY ZA  -  9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 

Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 

Ad.pkt.8.  

Podsumowanie zimowego utrzymania dróg w sezonie zimowym 2019/2020 r.  

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu*.  

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki poinformował, że z uwagi, iż, zimy nie było,  to zaoszczędzone 

pieniądze przeznaczone na zimowego utrzymania zostały zwrócone do budżetu Powiatu.  

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie 

zaopiniowanie Informacji dotyczącej Podsumowania zimowego utrzymania dróg w sezonie zimowym 

2019/2020 r.  

LICZBA OBECNYCH  - 9 

GŁOSY ZA  -  9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 

Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 

Ad.pkt.9.  

Informacja na temat realizacji Strategii Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Powiatu Wałeckiego 

na lata 2011 – 2020, za 2019r. – materiał sesyjny.  
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Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji  poddał  pod głosowanie 

zaopiniowanie Informacji na temat realizacji Strategii Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Powiatu 

Wałeckiego na lata 2011 – 2020, za 2019 r. 

LICZBA OBECNYCH  - 9 

GŁOSY ZA  -  9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 

Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 

Ad. pkt 10.  

Informacja Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na temat dopłat bezpośrednich oraz 

ich wielkości.  

Informacja  stanowi załącznik Nr 8 do protokołu*. 

Radny Janusz Różański stwierdził, iż po raz pierwszy informacja jest pełna, szczegółowa i  mówiąca o 

możliwościach i efektach.  

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie 

zaopiniowanie Informacji Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na temat dopłat 

bezpośrednich oraz ich wielkości.  

LICZBA OBECNYCH  - 9 

GŁOSY ZA  -  9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 

Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 

Ad. pkt.11  

Informacja na temat linii kredytowych w rolnictwie oraz ich wykorzystanie na terenie Powiatu 

Wałeckiego.  

Informacja  stanowi załącznik Nr 9 do protokołu*. 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie 

zaopiniowanie Informacji na temat linii kredytowych w rolnictwie oraz ich wykorzystanie na terenie 

Powiatu Wałeckiego.  

LICZBA OBECNYCH  - 9 

GŁOSY ZA  -  9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 

Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację. 

 

Ad.pkt.12. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu za 

rok 2019 - materiał sesyjny 

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie 

Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu za rok 

2019. 

LICZBA OBECNYCH  - 9 

GŁOSY ZA  -   9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 

Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio,) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania, Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie. 
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Ad. pkt. 13.  

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2020 rok, 

 

Janusz Różański- Radny Rady Powiatu 

- Zapytał się dlaczego i na jakiej podstawie zmniejsza się obsługę długu publicznego.  

  

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 

- Poinformował, że są to środki,  które były zabezpieczone  na spłatę  odsetek od tytułów dłużnych, z uwagi, 

że mocno spadły stopy procentowe na rynku, i są duże oszczędności, dzięki temu można te środki  

przesunąć na inwestycję drogową Próchnowo - Bronikowo i  zakup środków trwałych dla Zakładu 

Opiekuńczo – Leczniczego SP ZOZ „Leśna Ustroń „ w Tucznie. 

 

Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie  Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie 

zaopiniowanie projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH  - 9 

GŁOSY ZA  -  9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 

Maksymowicz, Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 

GŁOSY PRZECIW – 0 

GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad.pkt.14.  

Sprawy bieżące 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano 

 

Ad. pkt. 15.  

Wolne wnioski i zapytania. 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano 

 

Ad. pkt. 16.  

Zakończenia posiedzenia 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku Przewodniczący 

Komisji o godz. 1317 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

* Protokoły z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

* Załączniki do  wglądu na samodzielnym stanowisku ds. obsługi Rady Powiatu Starostwa Powiatowego  

   w Wałczu. 

 

Na tym protokół zakończono.  

     

      Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

 

                /-/ Andrzej Gostołek 

      
      Protokołowała:  

                       Inspektor  

            ds. obsługi Rady Powiatu 

         

                /-/  Kinga Kanduła 

 

 

 


